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                        *** Diplomáciai Terület ***                      
Kis és Nagy Királyok, Királynők Köztársasága.

Please translate, and tell Them... -Lektorálásra vár - nyers irat

*** Atlantisz Írott rádió: Ha hangosan olvassa, akkor hallgathatja is! ***

2025.05.09. Üdvözöljük a megválasztott Pápát! Béke legyen veletek!
Van itt néhány fontos információ, amit meg kell osztanunk!

Ó hányan is szeretnének a Pápa helyében lenni, de nem érnek fel odáig! Egyetlen vezető mondja meg,  
hogy mi  legyen és  éljenzik!  Mekkora hatalom! Hát nem ezt  másolják és  akarják a kommunisták is? A 
kommunizmust úgy határozhatnánk meg, mint olyan megtévelyedett vallást, ahol az Úristent lecserélték egy 
tejhatalmú diktátorra, aki bolond módjára, azt hiszi magáról, hogy neki mindent szabad! Innen már csak 
egy két lépés lefelé, és kész a klón vagy robothadsereg, ahol a diktátor összes ostoba parancsát, józan ész, 
mérlegelés és tiltakozás nélkül: végre kell hajtani! Tájékoztatjuk az Egyházakat, nem csak a Keresztény, 
hanem más  Egyházakat  és  más vallások Képviselőit  is:  ha  a kommunizmus híveit,  sikerülne meggyőzni 
arról, hogy a népirtó diktátorok nem tejhatalmú atyaúristenek, és nem kell őket követni, a híveknek esélyük  
lenne,  új vezetőket  keresniük!  Mi az egyszerűség kedvéért,  most csak azt mondjuk hogy Zsé,  de legyen  
valódi nevük is azoknak, akik a világi igazságszolgáltatásban, a bírák és kegyelmesek elrendelései alapján,  
előállítják  a  közveszélyes  bűnözőket!  Zsé  feladata,  a  Köztársaságban,  hogy  a  közveszélyes  bolondokat  
ketrecekbe  rakja,  de  nincs  annyi  ketrece,  hogy  több  százmilliónyi  behergelt  bolondot  a  ketrecekbe 
bedobozoljon!  Márpedig,  ha  leváltják  a  magukat  tejhatalmú  atyaúristennek  képzelő  fegyverkező 
fanatikusokat  és  bűntársaikat,  akkor az  átvert  hívek,  kereshetnek maguknak a  barbár őrültek  helyett, 
normális, civilizált vezetőket, és akkor már Zsé is be tudja dobozolni, egy kis józanodásra és lenyugtatásra, a  
békét és biztonságot színlelő, népirtó főbűnösöket, valamint közveszélyes öngerjedő tábornagy hóhérjaikat!  
Persze,  egy diktátor gondolhatja úgy,  hogy egyedül  úgysem tudja leülni,  azt  a  milliónyi  életfogytiglanra 
becsült  adósságát,  amit  népirtóként  összeszedett,  és  ez  neki  nem  lehetőség,  hogy  kiálljon  az 
igazságszolgáltatás elé, de ez esetben is az jön ki a képletekből, hogy az adósság adósság marad, és jobban 
jár még maga a diktátor is, ha az ítéletek alapján, még jelen életében, a törlesztés megkezdését vállalja, aztán  
a cellájában majd lesz ideje átgondolni, hogy kiknek a milyen tanácsaira vált ennyire aljassá, és akkor már  
sejtheti,  kikkel  kell  megosztani  adósságait!  Akármekkora,  lehetetlenül  nagy  is  egy  főbűnös  adóssága,  a 
további adóssághalmozás helyett, még a főbűnösöknek is jobb, ha nekiállnak törleszteni, vagy legalább vén 
fejjel végiggondolják a történteket, miközben száraz kenyér csücskét rágcsálnak az ízetlen zacskós leveshez a 
rácsos cellájukban! Legyen idő kiszámolni, hogy azt a több milliónyi életfogytiglant kikkel kell megosztani!

Mért vannak vörös ruhában a Bíborosok? Csak nem a kommunistákat akarják utánozni? Nos, mi nem 
akarunk beleavatkozni abba, hogy ki kit tart Istenének, de a háborúk ott kezdődnek, hogy a jóságos vezetőt  
eltévesztve, egy halálba igyekvő fanatikus hasonmást követnek az átvertek! Most még talán megállíthatjuk 
az egy bolond százat  csinál  fertőzést!  Szeretnénk véget-vetni  az efféle  átveréseknek,  de ez  nagyon nagy 
munka lesz, és a mi rendszerünk jelenleg még meg sem született, csupán a kezdő receptek készülnek! Most 
még  csak  útmutatást  adhatunk!  Jelenlegi  útmutatásunk  szerint,  a  bűnöző  diktátorok  leváltása  mellett,  
leginkább, a diktátorok által leépített és kiforgatott jogrendszert és igazságszolgáltatást kell helyreállítani! 
Törvény nélkül nem lesz béke! Márpedig egy ekkora trágyadombon kutatva, nem tudunk ígéretet tenni  
arra,  hogy  ki  mikor  találja  meg  a  felfelé  vivő,  konstruktív  törvényeket!  Kezdjük  a  keresést  ott,  ahol  
vagyunk!  Kezdjük,  talán  a  főinkvizítor  perének  vizsgálatával  és  befejezésével!  Nem  tehetünk  mást,  
lépésenként haladunk a törvény felé! Az igazság fájni fog egy ennyire lepusztult világban, de nem annyira,  
mint a hazugság!

A Főinkvizítor pere
A főinkvizítori boszorkányperek befejezése

2025.  Itt  vagyunk  a  XXI  század  első  negyedénél,  és  még  mindig  vannak,  magukat  Főinkvizítornak 
képzelő, sötét középkori barbárok a Parlamentekben, Tanácsokban, Vezetőségekben! Az egyik főinkvizítor,  
sötét középkori  gyűlöletében, nyilvánosan lobbizik azért,  hogy halálbüntetést  oszthasson a pedofiloknak! 
Nos, vizsgáljuk meg közelebbről a problémát!

Mi az a pedofólia? -Kérdezi az egyik Diák.
Nem tudom, talán az írásvetítő fóliára gondol? -Mondja a másik.
Nem pedofólia, hanem pedofília! Keress rá a Wikipédia lexikonban! Mondja a harmadik.
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Azt írja a Wikipédia

… A pedofília (a görög παῖς, "gyermek" és φιλία "szeretet" szavakból) a serdülőkor előtti gyermekek 
iránti szexuális vonzalom, amelyet a pszichiátria mentális betegségnek minősülő parafíliaként tart számon 
…

Tehát a pedofília, nyers fordításban azt jelenti: gyermek-szeretet, gyermekek iránti vonzódás. Hát persze,  
hogy vonzódik a szülő a gyerekéhez és fordítva, ez természetes ösztön. Együtt kell maradniuk, hogy a nagy 
segíthesse a kicsit! Jellemző a lelki tudományok pontatlanságára, hogy még a definíció sem jó! Az egészséges  
gyermek szeretet nemhogy nem büntetendő, hanem szinte kötelező ahhoz, hogy valaki jó szülő, megfelelő 
óvónéni,  tanító  vagy  vezető  lehessen!  Hol  itt  a  bűncselekmény?  Vannak  bűnözők,  akik  nagyon  súlyos 
bűncselekményeket  követhetnek  el  gyermekek  és  serdülők  ellen,  de  ezeket  a  megnyilvánulásokat  nem 
gyermekszeretetnek kéne nevezni, hanem például, gyermek erőszakoló tevékenységnek, vagy valami teljesen 
másnak!  Maga  a  gyermek szeretet,  nem bűncselekmény,  hanem az  emberi  élet  alapvető  része!  Ha  ezt 
elítéljük, a normálisakat ítéljük el, miközben az erőszakos bűnözők szabadon pusztíthatnak!

Tovább olvasva, kicsit lejjebb, az Okai részben, azt írja a Wikipédia:
… A pedofília kialakulásának okai jelenleg nem ismertek, azonban több kutatás összefüggéseket talált  

bizonyos tulajdonságok, funkcionális vagy strukturális agyi eltérések és a pedofília gyakorisága között. …

Tehát, hétköznapi nyelvre lefordítva, ez a mondat azt jelenti, hogy azt sem tudják, miről van szó! Ez  
megint csak jellemző a jelenlegi, teljes mértékben fejletlen lelki tudományokra!

Tehát elsőként, definiálni kéne, mit is értünk bűncselekmény alatt, például valahogy így: pedo-erőszak-
szex-fília.  És  ehhez  hasonló  definíciók  alá,  már  lehet  bűncselekményeket  be  sorolni!  Nagyon  fontos 
különbséget tenni bűncselekmény és normális tevékenység között!

Tehát akkor, itt van nekünk egy pontatlan megfogalmazás, amiért a Főinkvizítor elvtárs, halálbüntetést 
akar osztani! Márpedig, egy valamire való szakember tudja, hogy az ilyen főinkvizítorokat, akik azt sem 
tudják, miről beszélnek, de halállal akarnak büntetni azért, amiről azt sem tudják micsoda, nem biztos, hogy 
be lehet sorolni, az épeszűek soraiba, de a vádpontokat ki kell vizsgálni, akármilyen őrült is hozta elő azokat!

Tehát, ha azt mondjuk, hogy a Kiskorúak ellen elkövetett szexuális izék és nem pontosan megfogalmazott 
valamik büntetendők, akkor meg kell vizsgálni például, hogy a nem szűzien érettségiző Diákok szüzességét,  
vajon kik vették el?!. Márpedig a tapasztalat szerint, a vizsgálat eredménye, azt derítené ki, hogy a nem 
szűzien érettségizett Diákok szüzességét, javarészt, a nem szűzien érettségizett Diáktársak vették el! Persze,  
előfordult már, hogy egy majdnem nagykorú Diáknál, a Tanár is besegített, az efféle bujaságokba, de, ahogy 
a főinkvizítor rejtett érzéseit vizsgáljuk, az ilyesmi leginkább azért fáj és azért halálos bűn a főinkvizítorok 
szemében, mert nekik nem nagyon jutott, az efféle bujaságokból, jajjj, pedig de kíváncsiak lennének ők is a 
frissen összesült sütemény ízére! Hát persze, hogy nem jut elég sütemény azoknak, akik mágián égetnék a  
süteményeket és készítőiket! Tudod, honnan ismered meg a bűnösöket? Minél jobban büntetni akar, annál 
bűnösebb lehet! Persze, ez az állítás, csak korlátozottan és nagyjából igaz! Tehát, itt van ez a nagyon nem 
szép cselekedet,  hogy a Tanár is  besegített,  a Diákok bujaságaiba,  de még itt  sem mondhatjuk, hogy ez 
minden estben bűncselekmény! Volt már olyan, hogy egy majdnem nagykorú Diák és egy fiatal Tanár vagy 
Tanárnő viszonyából, házasság lett és gyermekek születtek! Az ilyesmit nem kéne elítélni, csak azért, mert 
egy kicsit korábban kezdték, mint ahogy illett volna! Ha már bűncselekményeket keres egy nyomozó, akkor 
jobb, ha inkább azt vizsgálja, volt-e erőszak vagy átverés a megnyilvánulásokban, és hogy szándékosan vagy 
nem szándékosan,  ki,  kinek,  mennyit  ártott!  Csak diszkréten  és  óvatosan  azokkal  a  vizsgálatokkal!  Ne 
adjunk táptalajt a túl nagy szájmenéses rosszmájúaknak! Aztán, ha a lelki dolgokhoz egy valamit is értő 
Kegyelmes, elkezdi vizsgálni, miért lett valakiből másokra veszélyes, szexuális bűnöző, akkor felfedheti az  
elszenvedett  csalódásokban,  törésekben,  kudarcokban,  krónikus  megaláztatásokban,  a  normális 
viselkedéstől  eltérő  torzulások  valódi  okait,  de  az  ilyesmit  általában  csak  olyanok  képesek  megérteni, 
akikben  van  némi  normális  szeretet,  affinitás,  fília,  ami  nem  büntetendő!  Egy  átlagos,  büntetni, 
megrendszabályozni  és  fenyíteni  vágyó,  agresszív,  hétköznapi,  2025-ös  rendőr,  a  torz  büntetés  alapú 
példaképeivel  és  néha  elfuseráltan  közveszélyes  viselkedési,  nevelési  mintáival,  általában  nem  képes 
megérteni, miről is van szó, és valószínűleg elbukna egy valódi civilizáltsági vizsgán! Márpedig, ha legalább 
egy normális társadalmat akarunk, akkor szükséges a rendőröknek is,  valahogy eljutniuk a civilizáltság 
alapszintjéig! El kell tudni dönteni, hol a határ, mit engedhetünk meg egy rendőrnek, és mit nem!
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Alapjában véve, több dolgot is be kell belátnunk!

• Ami  jelenleg  van,  azt  morális  szempontból,  legfeljebb,  egy  sötét  középkori  barbár  katonai 
rendőrállamnak nevezhetjük, és még nagyon sokat kell fejlődni ahhoz, hogy elérjük a civilizáltság 
alapszintjét. Továbbá:

• Ha  engedünk  a  főinkvizítoroknak  és  nem  határozzuk  meg,  hogy  mi  is  pontosan  az,  amit  
bűncselekménynek  nevezünk,  akkor  a  pontatlanságok  miatt  és  általánosításokkal  együtt, 
megengedjük, hogy a főinkvizítorok elítéljék, akár a diákok nagy többségét is, például azért, mert 
nem szűzien  érettségiztek,  és  ezzel  együtt  megengedjük  azt  is,  hogy  a  főinkvizítor tekintélyelvei  
szerint, bűnhődjenek azok, akik nem építenek kastélyokat a főinkvizítoroknak és természetesen, a 
vétkes diákok közül, nem annyira vétkes az, aki csontot hoz a főinkvizítor kutyájának.

• Amennyiben a főinkvizítorra hallgatunk, és nem határozzuk meg, mit is értünk pontosan valamilyen 
bűncselekmény alatt, akkor a valódi bűnök felett szemet hunyunk, de a megengedett pontatlanság 
következtében, a szadistább inkvizítoroknak tetsző, látványos boszorkányperek is elkezdődhetnek,  
természetesen,  sokszor  ártatlanok  ellen!  Ez  pedig  jó  érzés  lehet,  az  ártatlanokon  élősködő,  a 
törvényeket a saját ízlésük szerint kiforgató bűnözőknek! Márpedig, a törvény nem azért van, hogy a  
bűnözők érdekeit szolgálja!

• Aztán itt van a vallási lobbi, ami nagyjából így nézhet ki: Minket szolgál, akkor jó, nem leszünk 
annyira  szigorúak!  Nem  minket  szolgál?  Akkor  biztos  pedofil!  Vádoljuk  meg!  Kenjük  rá! 
Bizonyítsuk rá!

• Aztán itt van a hóhérok lobbija a fegyverkezésért! A hóhérok szükségesnek tartják a halálbüntetés  
rendszeresítését,  hogy  legyen  nekik  is  pénzkeresési  lehetőségük!  Ha  egy  magát  főinkvizítornak 
képzelő  őrült,  erre,  vagy  arra  vagy  bármilyen  bűncselekményre,  halálbüntetést  kér,  szükséges 
kivizsgálni  azt  is,  vajon  milyen  anyagi  vagy  egyéb érdeke  fűződik  a  főinkvizítornak,  a  hóhérok 
lobbijához!

Bűnből, büntetésből, őrületből, fenyítésből, már van elég a világban! Az igazságszolgáltatás feladata nem 
az, hogy még egy lapátra valót rádobjon a felhalmozott lelki szeméthegyre! Mi nem akarunk büntetni, de a 
többiek védelme érdekében, szükséges bekorlátozni, akár rácsos ketrecekbe rakni, a közveszélyes őrülteket,  
de előbb pontosan meg kéne tudni mondani, melyik a közveszélyes őrült, és mennyire veszélyes! Továbbá, a 
ketrec nálunk nem büntetés,  hanem lehetőség a  józanodásra,  lehiggadásra stb.  és  felkészülési  lehetőség, 
például a kegyelmesek javaslatai alapján, a megkárosítottak kártalanítására.

Az eddigiek alapján, be kell látnunk, hogy szükséges kidolgozni egy megfelelő pontosság és megfigyelés 
alapján készült, tudományos törvény-kódex rendszert, ami meg tudja becsülni, mérni, ki kinek, mekkorát 
ártott, mert a jelenlegi jogrendszer, igencsak pontatlan, és igencsak elhasalna egy civilizáltsági vizsgán, mert 
a  pontatlanságok  miatt,  sokszor  az  ártatlanokat  korlátozza,  miközben  a  bűnösök  elrejtőzve,  tovább 
pusztíthatnak!

A büntetni vágyó, bűnöző, sötét középkori inkvizítorok, néha még, itt ott árthatnak, de az inkvizíció kora 
lejárt, és a sötét középkori boszorkányperek nem tekinthetők civilizált tevékenységnek!

Lehet  kivizsgálni,  mennyire  közveszélyesek a barbár,  sötét-középkori  inkvizítorok!  Ideje  a  barbárság 
helyett, a Civilizáció felé lépni!

Tudod, egy kicsit sercegtek a bakelitlemezek, mert akkoriban, mikor még divatban voltak, megengedtük 
a kétéves Pepikének, hogy berregve, a heverőn forgassa a bakelitlemezeket, mert Pepike nagyon szeretett a 
lemezekkel autósat játszani a heverőn. Engedünk, engedünk, engedünk, ez még talán elmegy, de amikor az 
első  Pistikék,  Győzőcskék és  Viktorkák,  már tömeg gyilkos  játékokat  akarnak játszani,  mások életének 
kárára,  akkor már nagyon ideje,  Pistikékre,  Győzőcskékre  és  Viktorkákra  rászólni,  hogy  ezt  már nem 
engedhetjük meg!

Valahol meg kell húzni az illendő és illetlen határokat, és valahol az illetlenségen belül, meg kell húzni a 
törvényes – törvénytelen határokat  is,  és a határok meghúzásánál figyelembe kell  vennünk a Természet  
törvényeit is, és nem mehetünk szembe az Igazsággal! Hol van a határ? Mi az, amit megengedhetünk, és mi 
az, amit már nem?!. Ezeket a határokat nem lehet csak úgy hasra ütésre meghatározni! Itt megfigyelni, 
becsülni, mérni, számolni kell!
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A börtönök és bűnözők szintje
Tegyük fel  a  kérdést!  -Mi  az,  ami  civilizált,  mi  az ami  barbár? Különböztessük meg az elfogadható 

civilizált tevékenységeket a barbár bűnös tevékenységektől! Egyházak, vallások, tele lehetnek, téves, barbár 
receptekkel! Itt van például az a parancsolat, hogy vájd ki a szemed, ha meglátsz és megkívánsz egy szüzet!  
Ostorozzad magad, hogy vezekelj bűneidért! Az ilyesmiket csak valami nagyon bolond istenség sugallhatta a 
szerzeteseknek! Ezek nem gyógymódok! Tele van fájdalommal az emberi test anélkül is, hogy szándékosan 
bántalmaznánk,  megkárosítanánk  vagy  megcsonkítanánk!  Semmiképp  sem  lehet  elfogadni  lelki 
gyógymódnak a test megkárosítását, vagy barbár módszerekkel történő idomítását! Aki sehogy nem bírja 
például a szüzek iránti érzéseit kordában tartani, inkább forduljon el, ha szüzet lát, keressen magának más  
tevékenységet,  és akkor nem kell  évekig rabláncon törlesztenie a kártérítéseket!  Aztán ha nem enyhül a 
problémája,  nézzen  körül  a  tudományokban,  vallásokban,  mit  ajánlanak  gyógymódnak,  de  egy  barbár 
világban sokan hiszik, hogy tudnak segíteni, de kevesen vannak, akik valóban tudnak! Nem egyszerű a sok 
rossz tanács,  recept  közül  kiválogatni  azokat  amik még érnek valamit!  A kártékony,  barbár praktikák,  
legfeljebb, valószínűleg, a szentírások meghamisításai lehetnek! Bolond istenségek, már akkor is voltak! Ne 
ragaszkodjunk, hibás, barbár eljárásokhoz! Bíra és bíróság, törvényesen, sosem javasolhat és sosem várhat 
el, törvénytelen, bűnös, barbár szokásokat, eljárásokat! Ha a börtön ketrecben való lehiggadás és józanodás 
elég egy közveszélyesen bűnös tevékenység megállításához, akkor megelégszünk ennyivel, és nem javaslunk 
bántalmazásokat, ostorozásokat stb. Egy megnyomorított nehezebben tudja ledolgozni a kártérítéseket, az 
orvos pedig drága mulatság, amit az indulatokkal túlfűtött verőlegényeknek kell  fizetniük! Akik az ilyen 
közveszélyes barbár praktikák használatához ragaszkodnak, maguk is rács mögé való bűnözők! Ne akarj 
ön-bíráskodva verekedni, rendszabályozni, testi fenyíteni, és akkor nem kell majd évekig a megkárosítottak 
orvosait fizetned! A börtön egy barbár világban büntetés, egy civilizált világban viszont lehetőség a hibák 
kijavítására, gyógyulásra, józanodásra, lehiggadásra -rehabilitációra!

A Kegyelmezés
Egy barbár világban általában nincs kegyelem, kegyelmezés. Akit tömlöcbe vetettek, azt kivégezték, ha 

már nem volt elég ketrec, vagy hagyták megrohadni, meghalni a ketrecekben. Lehet, hogy egy fanatikus, 
sötét középkori diktátori bűnbandának, mint a jelenlegi kormányunk-(2025), ez teljesen megfelel, de egy 
civilizációban az ilyesmi már nem elfogadható, nem megy át a civilizáltsági vizsgán!

Egy barbár világban, nap mint nap, a hétköznapi életben, nagyon sokan próbálnak ítélkezni mások fölött,  
vagy rosszakat akarnak büntetni, és nagyon kevesen vannak azok, akik képesek másokon segíteni.

Ha valaha is fel akarunk jutni a civilizált szintekre, szükséges, hogy megszervezzük a rehabilitációt, amit  
a mi rendszerünkben a Kegyelmesek végeznek. A kegyelem, a Kegyelmes a kegyelmezés, lehet köztársasági-
világi, tudományos vagy vallási alapú, de bármilyen típusú is, meg kell felelni az alapvető elvárásoknak! Az 
alapvető elvárás pedig,  röviden fogalmazva az,  hogy a rosszak hibái  ki  legyenek javítva,  a  közveszélyes 
megjavuljon, a megkárosítottak pedig megkapják a kártérítéseket, amiket a kárt okozóknak kell évek alatt  
ledolgozniuk  és  letörleszteniük!  Egy  civilizációban  lehetőség  van  arra,  hogy  több  -féle  rehabilitáció  is 
lehetséges legyen. Az elítélt választhat, a lehetőségek közül.

Az  egyházakban,  továbbra  sem  azokkal  van  a  baj,  akik  hitükben  vagy  vallásuk  nevében  segítenek 
másokon! Jól teszik az Egyházi vezetők is, ha megkülönböztetik a barbár megnyilvánulásokat a civilizált – 
elfogadható cselekedetektől!

Sok  dolga  lesz  még  az  Egyetemeken tanuló  diákoknak,  mire  ezeket  a  kezdő  recepteket  eljuttatják a 
megvalósítható és bevált szintekig!

Mi legyen a sorsa a barbár diktátornak, fővezéreinek és főinkvizítorainak?
Ezt a bűnbanda kormányt mielőbb le kell váltani és elszámoltatni! No, persze, ha tudnának számolni.  

Még egy csömörből vödörbe váltás is jobb, mint hagyni, hogy ezek a tolvajok a rabláson át eljussanak a 
népirtásokig, mint ahogy azt az orosz és ukrán népirtó példaképeik tették! Tudod, nekem is, még mindig 
eszembe jut, hogy palacsinta sütővel … de az ilyesmi barbár önbíráskodás és nem fogadható el hivatalos 
eljárásnak!  Az embereknek ökölbe szorul a kezük,  mikor látják,  hogy ez a sötét  középkori  fegyverkező 
bűnbanda  kormány,  hány  életet  tett  már  tönkre,  hogy  barbár,  fanatikusan  vallásos  diktatúráját 
fenntarthassa, de ha valaha is civilizáltan akarunk élni, nem tehetünk mást, mint megszervezzük a megfelelő 
igazságszolgáltatást  és  összehívjuk a  Fehér Zászlós  Ország receptcsomagban leírtak szerint,  a  megfelelő 
méretű  nemzetközi  bíróságokat,  aztán  a  Bírákra  hagyjuk  az  ítélkezést,  majd  a  kegyelmesekre  a 
rehabilitációt.

A Követ 2025.05.11.
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Extrapolálás
Az interpolálással több mérési pont eredményeiből következtethetünk egy nem mért helyen lévő várható 

értékre, a mérési tartományon belül. Extrapolálásnak hívjuk azt a becslést, ami a mérési tartományon kívüli 
helyen ad becsült értéket. Az extrapolálással becsült jövő nem kőbevésett jövő, de nagyjából előrejelezhető, 
hogy  milyen  rutintevékenységek  hová  vezetnek  és  megadja,  hogy  mely  tevékenységek  vezetnek 
katasztrófához,  és hol  kell  beavatkozni!  Nem kell  hozzá túl  nagy tudomány,  hogy lássuk,  a fegyverkező 
fanatikus  kormányunk  tevékenysége  népirtáshoz  vezet!  Drága  jó  barbár  kormányaink,  szerteszéjjel  a 
világban,  már felkészültek a népirtásokra!  Ebből  a  helyzetből,  egyszerűsítve,  két  lehetséges  jövő várhat 
ránk! Vagy megszervezzük a megfelelő igazságszolgáltatást,  és elviseljük az ebből adódó ítéletek napjait,  
vagy hagyjuk, hogy a halálvágyó barbárok és vallási  fanatikusok,  elhozzák nekünk a világvége napjait!  
Félelmetes,  hogy  ezeknek  a  barbár  vezéreknek  mennyire  nincs  önkritikájuk!  Az  egész  világot 
legyilkoltatnák, miközben vallási mámorukban azt hiszik magukról, hogy ők a legjobb emberek a világon! 
Kegyetlen,  hogy  a  vallási  eufória  a  vakhittel  társítva,  majd  az  erőszakkal  házasítva,  miféle  pusztító 
bolondokat tud létrehozni!

Pihenj,  és  ne folytasd tovább!  Még akkor se  folytasd tovább,  ha  egy korlátolt  képességű,  leváltandó 
hadsereg  fővezér nem képes  felfogni  a  következőket: Olyan  fővezéreket  kell  választani,  akik  megértik: 
Minden katonának, rangtól függetlenül, legyen joga visszautasítani, bármilyen: Köztársaság, Emberiség és 
Civilizáció ellenes összeesküvés parancsait! Senki nem köteles egy saját népét is átverő, békét hazudó, de  
háborúra fegyverkező, saját népét is eláruló diktátor és ostoba fővezére parancsait végrehajtani! Legyen 
minden katonai bevetésen legalább egy újságíró vagy írnok, aki dokumentálja, mi történik! Amit eltitkolnak,  
vagy el akarnak titkolni,  az általában, mind törvénytelen bűncselekmény! Ha túl sok a fegyver, akkor a 
fegyvereseket már csak rablásból lehet eltartani! Ezért rabolnak folyton, a katonai rendőr diktatúrák! Ennél 
jobb megoldás a leszerelés és a becsületes munka! Aki ezt nem érti,  ne menjen állami vagy köztársasági 
vezetőnek! Van, amikor meg kell elégedni kevesebb öldökléssel is, bármennyire is vágynak rá a halálvágyók!  
Szükséges a hadseregek összes tevékenységének felülvizsgálata!

Azon,  hogy  mit  nevezhetünk  civilizált  honvédelemnek,  még  nagyon  sokan,  nagyon  sokat  fognak 
vitatkozni, de az egyértelmű, hogy ami ma megy, az javarészt, ártatlanokat megkárosító, felesleges barbár 
mészárlás és pusztítás!

Az itt tárgyalt felperes inkvizítorról a vizsgálat megállapította, hogy a súlyos összefonódások miatt, több, 
még nem tárgyalt vádpontban, maga is vétkes, bűnrészes lehet. Ezért a Bíróság a további vizsgálatok után, 
újratárgyalhatja az ügyet,  de ott,  amennyiben a gyanú igaznak bizonyul,  a felperes már vádlottként fog 
szerepelni! Amíg nincs összehívva az új nemzetközi bíróság, a régi, már meglévő bíróságoknak kell tovább  
tárgyalni  az  ügyeket,  és  a  jelenlegi  rendszer  szerint  kell  elrendelni  a  szükséges  előállításokat, 
letartóztatásokat, de a régi rendszer hibáit is javítani kell, az itt leírt irányelvek, és a többi dokumentum 
javaslatainak figyelembevételével!

Haló INTERPOL! Itt EXTRAPOL üzen!
Nincs túl sok időnk! Zsé és Zsé, valamint Zsé, minél több közveszélyes fanatikus hóhért és diktátort tud 

bedobozolni a rácsos ketrecekbe, egy kis józanodásra, lehiggadásra, annál kevesebb lesz az ártatlan áldozat 
a Nagyvilágban! Bizonyára sokan várják már a kőrözési listákat! Lesz, aki végre megszervezi? A nemzetközi  
igazságszolgáltatások elöl menekülő, bűnöző kormányokra, nem igazán számíthatunk!

Készülnek már az elvégzendő munkájukra a Kegyelmesek?

A hagyma elvetése
Ha megpróbálnánk sok embert megmenteni, akkor az első problémánk az lenne, hogy mit adunk nekik 

enni!?. Honnan szerzünk nekik kaját? Már itt van lassan május közepe, és még mindig nincs eldugva a 
vetőhagyma, mert már több mint 10 éve, állandóan csinál akkora balhékat ez az ütődött kormány, hogy a 
kerti munka helyett, már megint a recepteket kell írni! Lesz valaki, aki átveszi a feladatot? Hová dugjuk a  
hagymát,  ha  már  nincs  több  hely?  Nézd  csak  meg  a  krumpli  bokrokat!  Fér-e  még  közéjük  hagyma?  
Márpedig, a feltételezések szerint, ha a krumplit a hagymával és fokhagymával együtt ülteted, akkor nem 
megy rá a krumplibogár és nem kell semmiféle permet! No, ezt majd Ti kipróbáljátok, nekem most nincs  
eldugni való fokhagymám. A hagyma eldugva! Most már csak locsolni  kell!  Locsolni kell!  Locsolni kell! 
Készülnek már azok a méreg mentes biogazdaságok? Talán eljutnak majd az Életmentők is odáig, ha már 
megmentenek embereket,  legalább egy valódi  zöldséges  vagy szárított  zöldséges  zacskós levest  tudjanak 
nekik adni, lehetőleg levestésztával!

Emberként, jobb, ha nem felejted, mennyire fontos lehet, hogy legyen legalább zacskós-levesed!
Esetleg, kétszersült, vagy teafilter, netán egy kis kapucsínópor a tartalékcsomagba?

Van jobb recepted?
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Mi továbbra is, elsősorban, egy valódi, 
DEMOKRATIKUS VILÁGI CIVILIZÁLT KÖZTÁRSASÁG

felépítésének alapreceptjeit keressük. Ha érdekel, olvasd el a többi receptet is!
Szavazz Te is a leendő Kis-Hercegekre, Kiskirályokra, Kis-Hercegnőkre, Kiskirálynőkre!

Az igazságszolgáltatás alapszintje

*** Aki tudni akarja, mennyire megtévelyedett, primitív, barbár, másokat büntetni akaró bűnözők voltak az 
inkvizítorok, az megnézheti például: … A Rózsa neve (The Name Of The Rose)… című filmet. ***

Az  igazságszolgáltatás  a  sötét  középkor  óta  fejlődött  valamit,  de  a  főbűnösöket  még  mindig  szabadon 
hagyja, miközben sokszor melléfog és a nép bűnhődik a főbűnösök bűnei miatt! Ez az egyik fő oka annak, 
hogy még mindig vannak háborúk!

Ideje  felfejlődnie  az  igazságszolgáltatásnak,  legalább,  a  civilizáltság  alapszintjéig!  A  Civilizált 
Igazságszolgáltatás ott kezdődik, hogy megértjük az eredeti tézisek és tudományok alapján, a hibák okait! A 
hibákat  pedig  nem  büntetni,  hanem  javítani  akarjuk!  A  Bíra  elítél,  hogy  védje  a  többséget  a  
közveszélyesektől.  Aztán a Kegyelmes azt vizsgálja, hogyan lehet javítani az adott hibákat,  hogyan lehet 
kárpótolni a sértetteket!

A káosz, a gonosz és a bűn, sosem nyúlik vissza az Eredetig! Lehet valaki nagyon bolond, nagyon rossz és 
elcsúfított, de a hibák sohasem a kiindulópontból származnak! Például: előbb volt egy test, egy arc, aztán lett 
belőle egy megcsúfított, sebhelyes vagy megráncosodott, betegségekkel belülről támadt, ragyás test vagy arc,  
ahol  a  hibák  lenyomatai  megmaradnak.  Előbb  volt  egy:  szép,  új,  tiszta  ruha,  amit  bekoszoltak,  majd 
kimostak, ismét és ismét és ismét és a ruha a sok használattól elfoltosodott, kirojtosodott, stb. Persze, lehet  
egy ruha már akkor selejtes, mikor elkészítik, megvarrják, de akkor sem selejtnek tervezték. Persze, lehet,  
hogy valaki szándékosan elrontja a munkáját, mert már annyi csalódás érte a munkával kapcsolatban, hogy 
inkább sztrájkol, de akkor sem ez volt a hozzáállása, mikor el kezdett dolgozni! És most visszanézhetnénk a  
T0-ig, az idők kezdetéig, és akkor is azt találnánk, hogy előbb volt az eredet, a létező, vagy lélek, aki létre  
akarta hozni  és  létrehozta a saját  világát  és  más  Lelkek,  Tudatos  Lények is  ezt  tették,  amiből  létrejött 
valamilyen rend, és a rend és a rendszerek hibáiból létrejött a káosz, a gonosz, stb. -ez csak egy egyszerű 
világmodell.  Tehát,  definíció:  A káosz,  a  bűn,  a  gonoszság és  egyéb hibák,  sohasem 
érnek fel az eredetig, a forrásig, ezek sohasem alapszemélyiség jegyek, hanem a 
későbbi, vagy másodlagos, vagy azon túli okok és azokból adódó nemkívánatos 
nem tervezett, általában tudatlan következmények felhalmozódása. Mi az, amit ki 
tudunk javítani? Oly rövid és kényes az Emberélet, nem kell megkárosítani, megkurtítani! A sötét középkori 
büntetés alapú igazságszolgáltatás, több kárt csinál, mint amennyi haszna van, és idővel, maga hozza létre az 
egyre megbántottabb, egyre gonoszabb bűnözőket! Milyen hibákat tudunk javítani?

Alapszint: Tehát az igazságszolgáltatás akkor megfelelő és civilizált, ha már nem akar tovább büntetni, 
hanem  képes  kijavítani  a  hibákat,  és  a  hibák  javítása  a  célja,  valamint,  eljut  addig,  hogy  nem  az  
ártatlanokat,  hanem a  bűnösöket,  közveszélyeseket  korlátozza,  majd  az  okok  felismerésével,  a  hibákat 
helyrehozza,  kijavítja,  így,  néha nagyon hosszú  munkával,  de  csökkenti,  redukálja,  majd megszünteti  a 
közveszélyes, bűnös állapotokat!

Persze, bárkivel előfordulhat, hogy téved, és a világmodell nem tökéletes
Tehát,  alapjában  véve  gonosz  nincsen!  Én,  a  Követ,  jelen  tudásom  alapján,  ezennel  feloldozlak  téves 
bélyegeid alól Lucifer! Talán, lesznek mások is, akik így tesznek. Talán, eljöhet az idő, mikor elkezdheted 
kijavítani hibáidat, majd elkezdhetsz törleszteni! A Világ olyan, amilyen, függetlenül attól, vakhitében, ki  
hogy téved. Talán lesz Kegyelmes, aki lehatol a mélybe, hogy a súlyosabb bűnösöknek is útmutatást adjon, 
mi jelenleg nem bányászunk, jelenleg csak külszíni fejtéseket végzünk. Hogy a kegyelmezés tudománya hogy 
fejlődik tovább, azt már csak a későbbi korok Tudósai mondhatják meg.
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Ahhoz, hogy valódi béke legyen, még nagyon sok hibát ki kell javítani! A Pápa és az Egyház ezt egyedül  
nem  tudja  megcsinálni!  Pláne,  ha,  figyelembe  vesszük  a  fenti  tényeket,  és  látjuk,  hogy  a  bűnösök 
megtévelyedett büntetés alapú rendszere, maga termeli ki a további, egyre súlyosabb bűnöket és bűnözőket!  
Még  nagyon  sok  kórságból  kell  kigyógyítani  a  megtévedt  híveket!  Az  új  igazságszolgáltatási  rendszer 
kidolgozását  és  a  béketárgyalásokhoz,  az  új  Nemzetközi  Bíróság  felállítását,  továbbra  is,  elsősorban az 
Egyetemektől és friss Jogászaiktól várjuk!

*** Extrapolálásra példa, az: Utazók (Passengers) című filmben ***
*** Atlantisz Írott rádió: Ha hangosan olvasta, akkor hallgathatta is! ***

***Zene:  요요미 - One night in Bangkok (Murray Head) Cover by YOYOMI ***

Tietek a pálya, Ti következtek!

Értsd meg az itt leírtakat, és lehetsz Te is követ!
A Követ 2025.05.12.-től

Republic of Little and Big Kings and Queens
                         *** Diplomatic Area ***                         
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